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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

29.08.22 

Mødested 

Nyt personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde nummer 1 

 

Referent 

(MS) 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) Rene´ Beck (RB) Søren 

Jark (SJ) Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LL), Vibeke Hansen (VH), Jens 

Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS), Charlotte Lombard (CL), Laila Schou Poulsen (LP), Hans 

Christian Johansen (HJ), Tina Ingrid Magrethe Bladbjerg (TB). 

 

Afbud fra: Hans Christian (HJ) 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad 

bagefter? 
17.30- 

18.00 

Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

• SCV 

• Almen skolen 

1. Opstart 

2. Fotografering 

3. U klasserne 

4. Ny afdelingsleder 

• Elevrådet 

   

 

SFO: Startet godt op efter 

sommerferien. Vi har 180 børn 

tilmeldt, hvilket er 29 mere 

end vi er normeret til.  

Vi får nu også ukrainske børn 

tilmeldt SFO.  

Boggladprojektet starter op, 

når vejret bliver lidt 

dårligere.  

 

SCV: Vi har startet ud med at 

mangle enkelte personaler, og 

derfor står vi og skal ansætte.  

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

Trods manglen på personale 

har starten været god, selv 

om der tilpasses undervejs. De 

nye børn er ved at falde godt 

til. 

 

ALMEN: Teamsamarbejde er 

vores nye fokusområde og er 

kommet godt fra land.  

Der er startet 55 nye børn i 0. 

klasse.  

Skolefotografering foretages 

ikke i år, men forældre er 

velkomne til selv at arrangere 

fotografering.  

U-klasserne (modtageklassen) 

er vokset, og der oprettes en 

ny klasse.  

Der er ansat ny afdelingsleder 

til SCV. 

Der er ansat to pædagoger til 

SCV 

Der ansættes en ny lærer på 

almenskolen.  

Der ansættes snart to 

pædagogisk personale til vores 

u-klasser.  

18.00 

– 

18.30 

Det gode bestyrelsesmedlem En 

orientering, 

og fælles 

drøftelse 

Oplæg ved 

KD 

KD holdt oplæg i forhold til 

det at være 

bestyrelsesmedlem, og hvilke 

muligheder man har som 

bestyrelsesmedlem. 

Helle Nielsen opdaterer 

maillister til skole og 

forældreabonnementet. 

Der afholdes kommunalt 

skolebestyrelsesseminar, som 

vi deltager i.   

Der var i bestyrelsen enighed 

om, at vi sammen finder 

løsninger, vi kan se os selv i, 

samt vigtigheden af 

forståelsen for bestyrelsen 

repræsentere hele skolen. 

18.30-

19.00 

Valg af; 

- Formand 

- Næstformand 

- Ordstyrer (herunder om vi ønsker 

fast ordstyrer) 

- Kommunikationsansvarlig 

  Formand: Jens er valgt 

Næstformand: Vibeke er valgt 

Ordstyrer: Kim er valgt  

Kommunikationsansvarlig: 

Suzet er valgt 
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Side 3 

19.00- 

19.30 

Forretningsordenen/styrelsesvedtægterne 

og principoversigt 

 Oplæg ved 

JL 

Principsamlingen: SCV´s 

særlige principper er 

sammenlagt med de samlede 

principper.  

Principperne tages op på 

kommende møder, for forsat at 

diskutere dem. Principper er 

godkendt, dog vil princippet 

omkring skolerejser og 

princippet omkring sundhed 

(SCV) godkendes efter arbejde 

i udvalg og rettelser.  

Forretningsordenen: Vedtaget  

Kommunikationsstrategi: 

Fokuspunkter er drøftet og 

fastholdes i kommende 

skoleår. Strategien er 

vedtaget.  

20.00 

– 

20.25 

Skolerejser og rejser ud af huset jf. vores 
vision om udsyn, samt hvad gør vi med 
betalingen 

Hvad gør vi i 
forhold til 
det, vi har 
fået at vide 
om, der ikke 
må være 
penge 
mellem 
skolen og 
forældrene 

Oplæg ved 
PN, fælles 
drøftelse 

Der er nedsat et udvalg 

bestående af ledelse og 

bestyrelsesmedlemmer. De vil 

arbejde dybere med 

princippet for arrangementer, 

lejrskoler og skolerejser. Det 

vil blive præsenteret i 

bestyrelsen på et kommende 

møde.  

Evt. Ferieplan   Den kommunale ferieplan er 

taget til efterretning af 

bestyrelsen. 

 

 

 

 


